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Verslag commissie pastoraal      11 januari 2022 
 
Aanwezig (Google Meet): Pastoor Houwman (voorzitter), Miet Coenen, Ans Widdershoven, 
Netty de Vries, Ben Haerkens, Rini van de Geer 
Afwezig: Kapelaan Blaschek 
 
1. Opening 
Pastoor verwelkomt de aanwezigen en opent met een gebed. 
 
2. Vorig verslag en actiepunten 
Verslag: wordt goedgekeurd.  
Actielijst: data overige vergaderingen 2022: di. 12 apr. / di. 28 jun. / di. 6 sep. / di. 29 nov. 
steeds om 13.00 u. 
 
3. Parochies en dagelijkse gang van zaken 
 
Algemeen 
- Vormsels: i.v.m. Corona worden de H. Vormsels telkens om 16.00 uur gehouden i.p.v. 18.30 
uur tenzij er versoepelingen worden afgekondigd, waardoor Vormsels op afgesproken tijdstip 
kunnen worden gehouden. Als er geen versoepelingen zijn vervalt ook de Nazit. 
- Communies: De gezondheidssituatie van kapelaan Blaschek baart zorgen. Pastoor neemt 
snel contact op om te informeren in hoeverre Kapelaan bij de Communievoorbereiding kan 
worden betrokken. 
- Door de weekse missen in de Federatie: pastoor geeft aan dat de verschuiving van de door 
de weekse missen naar de morgen hem goed bevalt en voor hem vele voordelen oplevert. 
Daarom stelt hij voor de missen voortaan altijd s‘morgens te laten plaatsvinden. Men stelt voor 
om de trouwe kerkgangers hierin ook om hun mening te vragen. Zodra er weer missen 
gehouden kunnen worden, zal pastoor dit voorleggen. 
 
Born - 
 
Buchten - 
 
Grevenbicht - 
 
Holtum - 
 
Obbicht 
- Kerkbanken parochie Obbicht: Ben Haerkens deelt aan de vergadering mee dat men in de 
Willibrorduskerk een groot aantal banken zal gaan vervangen door stoelen. Hierdoor wordt 
een breder gebruik van de kerk mogelijk gemaakt. Voorin zullen vijf rijen banken gehandhaafd 
worden, zodat er tijdens vieringen ook de mogelijkheid bestaat te knielen. De vergadering kan 
zich vinden in dit voorstel. Het zal in het Federatiebestuur besproken worden. 



 
4. Beleid en visie 
Caritas Parochiefederatie Born: Pastoor geeft aan dat alle hindernissen om te komen tot een 
Caritas voor de  Parochiefederatie Born uit de weg geruimd zijn en hopelijk snel een door het 
Bisdom Roermond goedgekeurde convenant getekend kan worden. Volgens pastoor is de 
Caritas Instelling belast met het genereren en beheren van de de financiën ten behoeve van de 
Caritatieve doelen van de parochie. Pastoor vraagt de Commissie Pastoraal om de komen tot 
een Adviescommissie die de Caritasinstelling adviseert m.b.t. Caritatieve bestemming voor de 
gelden. De leden van de Commissie Pastoraal zijn het niet met pastoor eens. Volgens de 
vergadering komt de taak om een Adviescomite in te stellen toe aan de Caritasinstelling. Na 
enige discussie hieromtrent zal pastoor na bestudering van de officiele richtlijnen dit 
terugkoppelen naar de leden van de Caritasinstelling dhrn Theelen en Hecker. 
 
- Voor een synodale kerk 2021–2023: Paus Franciscus heeft onlangs het initiatief voor een 
Synodale Kerk 2021-2023 gelanceerd. Voor de beraadslagingen die in 2023 in Rome 
plaatsvinden heeft paus Franciscus bisdommen en parochies uitgenodigd om hierover zo 
breed mogelijk van gedachten te wisselen. Hiervoor is door het Bisdom Roermond een praat 
papier opgesteld aan hand waarvan de gesprekken kunnen plaatsvinden. Bij het dekenaat 
wordt in deze nog geen activiteit ontwikkeld. Pastoor en Rini zullen volgende week dinsdag een 
stencil opstellen met gegevens voor belangstellenden die aan de gedachtenwisseling willen 
deelnemen. In de weekendmissen zal aan het onderwerp aandacht worden besteedt en de 
stencils worden uitgedeeld.   
 
- De op te starten bijeenkomsten samen door de Bijbel (SDDB): Rini deelt mee dat de vorige 
Alphacursus goed is verlopen. De deelnemers hebben behoefte om met dit mooie initiatief 
door te gaan. Onder de naam „Vrienden van de Alpha“ willen ze, zodra het i.v.m. de 
Coronamaatregelen weer mogelijk is, opnieuw met de bijeenkomsten starten. De bijbel zal 
vanuit een meer exegetisch oogpunt worden benaderd. Dhr. Jeroen Werkhoven is bereid 
gevonden om de inleidingen te verzorgen. De bijeenkomsten zullen elke 1ste woensdag van de 
maand om 12.30 uur in het Parochiekantoor Buchten plaatsvinden. 
 
5. Rondvraag 
Marjo Willems: de communicatie vanuit het Federatiebestuur moet beter, vooral met 
betrekking tot zaken die het jaarrooster betreffen. Belangrijke zaken bijvoorbeeld met het 
plannen van misintenties gingen hierdoor mis. Marjo vraagt om hier voortaan rekening mee te 
houden. 
Netty: zorg dat er muziek is tijdens Vormselvieringen. Pastoor zal hiervoor zorgen. 
Ben Haerkens: in Federatieblad is aangegeven dat het nieuwe luidschema op de website komt 
te staan. We moeten hiervoor snel zorgen dragen omdat binnenkort de nieuwe editie van het 
Federatieblad uitkomt. Morgen wordt dit aan het Federatiebestuur voorgelegd. 
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